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Referat frå møte i SU/SMU 15. november 2017 

Desse møtte:  
Andrine Myksvoll Amundsen, Martin Taule Måge, Arve Hagesæter, Marte Klanderud, Solveig Elvik, 
Helene Fjermestad, Thor Inge Lone, Marit Hornnes, Trine Jansen 
 
Desse møtte ikkje: 
Agnes Hoshovde Bernes (politisk representant). 

 

1. Inkalling godkjent. 

2. Referat frå sist møte godkjent. 

 

3. Prioritering av saker ut i frå årshjulet. Det er semje om å prioritera desse punkta: 

- Skulevurdering 

- Elev- og foreldreinvolvering. 

- Nettvett og sosiale medium. 

 

4. Ressurdag 1. klasse.  

Spørsmål om kva kommunen tenkjer om dette som førebyggjande tiltak i samband med 

tidleg innsats, og korleis dette er lagt opp for å sikre eit inkluderande læringsmiljø, vert tatt 

opp vidare med PPT og oppvekstsjef. Ein stiller også spørsmål om ressursbruken knytt til 

denne dagen. Spørsmålet har vore drøfta i FAU, og tatt vidare til SU/SMU av FAU-leiar. 

 

5. Databruk og sosiale medium. 

Det er semje om at ein må prioritere dette arbeidet vidare. Rektor tar opp med andre 

rektorar i kommune korleis dei jobbar med dette på andre skular. Har dei hatt besøk av 

barnevakten? Er det eventuelt aktuelt med eit fellesarangement for alle føresette i Radøy 

med dette som tema? Korleis kan vi i så fall finansierer dette? Leiar for SU/SMU seier at han 

eventuelt kan sende ein søknad til kommune om støtte til dette. 
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FAU ønsker å utarbeide «kjøreregler»for nettvett som skal oppfordre alle til felles reglar for 

nettvett Det er ønskje om at ein set av tid på foreldremøte til  våren der ein drøfter dei ulike 

punkta. FAU ønskjer at ein skal  ende opp med ei «liste» for tiltak.  

Fau jobber ut forslag til retningslinjer , som blir tatt opp på foreldremøter til våren.  

Det er viktig at arbeidet vert forankra i elevgruppen og i foreldregruppa. 

I det vidare arbeidet er det naødsynt å få oversyn over kva  som rører seg i «jungelen» på 

nettet.  

Redd barna har ein delmateriell. FAU finn ut om dei har noko som eignar seg og om det 

eventuelt finns anna materiell som ein kan nytte. Elevrådet tek opp nettbruk og nettvanar i 

elevrådet, og vurderar eventuelt å gjennomføre ei spørjeundersøkjing blant elevane på 

skulen.  

 

6. Uteareal 

- Det er eit firma som jobbar med å utarbeide ei skisse. FAU-leiar og leiar for SU/SMU vert 

orientert  undervegs i sakaog tatt med på råd. Når forslaget er klart, vert det samla ei lita 

gruppe som skal avgjere arbeid vidare med innspel og prioriteringar. Andrine og Martin 

som elevrådsrepresentantar , FAU-leiar, SU/SMU-leiar og  representantar for skulen. 

 

7. Eventuelt  

- Kort om skulen sitt utviklingsarbeid gjennom URDIR, SkoleVFL. Ein litt meir grundig 

gjennomgang på neste møte i SU/SMU.   

  

 

Neste møte i SU/SMU vert onsdag 24. januar. Kl. 17.00 

 

 

 

 

Med helsing 
 

 

Trine Merete Jansen   
Rektor Sæbø skule  
 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 

 

 

 

Mottakarar:    
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Mottakarar:    
Agnes Hoshovde Bernes Vetåsvegen 161 5938 SÆBØVÅGEN 
Andrine Myksvoll Amundsen    
Arve Hagesæter Radøyvegen 364 5938 SÆBØVÅGEN 
Helene Fjermestad    
Kari Mette Ulvatn Bø    
Marit Hornnes    
Marte Kristin Merkesdal Klanderud Nordre Austmarka 60 5938 SÆBØVÅGEN 
Martin Taule Måge Radøyvegen 968 5938 SÆBØVÅGEN 
Solveig Beate Elvik Slettevegen 100 5936 MANGER 
Thor Inge Lone    
Trine Merete Jansen    
 

 


